
INSTALLATION INSTRUCTIONS
10198BK/WH

NOTE: This dimmer cannot be used with 10192BK60 or BK96 power supplies.

NOTE: The load on the dimmer cannot exceed 48W. Exceeding 48W may result in damage to the dimmer and tape system.

WARNING: 
	 •  The dimmer should always be installed on the 24V, low output side of the power supply.
	 •	 	Do not connect to 120V, or damage to the dimmer and tape system may occur.
	 •	 	For use in dry locations only.

CONNECTING:
1)		 The 10198 in-line dimmer must be connected directly to the 24V output DC2.1 jack from the power supply. Connect the male 	 	
	 	 DC2.1 jack from power supply to the female connector on the dimmer.
2) 	 Connect the male DC2.1 jack of dimmer to the female DC2.1 jack on the tape light power supply lead.

OPERATING:
1) 	 To turn lights on, twist the dial on the dimmer clockwise until the light reaches the desired light level.
2) 	 To turn lights off or dim down, turn the dial on the dimmer counter clockwise until the light reaches the desired light level or 	 	
	 	 you reach the full off position which is indicated by a “click”.
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INSTRUCTIONS D’INSTALLATION
10198BK/WH

REMARQUE : Ce gradateur ne peut pas être utilisé avec des alimentations 10192BK60 ou BK96.

REMARQUE : La charge du gradateur ne peut pas dépasser les 48 W. Toute valeur supérieure à 48W peut entraîner des dom-
mages au système gradateur et guirlande.

AVERTISSEMENT : 
•	 Le gradateur doit toujours être installé sur le côté de sortie basse, 24 V de l’alimentation.
•	 Ne pas connecter à 120 V sous risque d’endommager le système gradateur et guirlande.
•	 À utiliser uniquement dans des endroits secs.

CONNEXION :
1)		 Le gradateur en ligne 10198 doit être connecté directement à la prise DC2.1 de sortie 24 V de l’alimentation. Connecter la 	 	
	 	 fiche DC2.1 mâle de l’alimentation à la prise femelle sur le gradateur.
2) 	 Connecter la fiche DC2.1 mâle du gradateur à la prise DC2.1 femelle sur le conducteur d’alimentation de la guirlande.

FONCTIONNEMENT :
1) 	 Pour allumer, tourner le cadran sur le gradateur dans le sens horaire jusqu’à ce que l’éclairage atteigne le niveau de luminosité 	 	
	 	 souhaité.
2) 	 Pour éteindre ou assombrir, tourner le cadran dans le sens anti-horaire jusqu’à ce que l’éclairage atteigne de niveau souhaité 		
	 	 ou que l’on entende un « clique » signalant la position maximum.
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